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189; 34%

361; 66%

Ingeleverde formulieren

ingeleverd

Niet ingeleverd



Ja; 114; 64%

Nee; 65; 36%

Maakt U gebruik van de bus

Ja

Nee



72; 47%

22; 14%

11; 7%

50; 32%

Waar laadt U uw OV kaart op

Beuningen

Winssen

in de bus

Anders bij op station



83; 49%

32; 19%

55; 32%

Is het een probleem uw kaart in Beuningen op te laden

Ja

Nee

Nvt



147; 82%

9; 5%

24; 13%

Vindt U het belangrijk dat er een OV laadpaal in Ewijk 
komt

Ja

Nee

Nvt



83; 47%

50; 28%

43; 25%

Bent U tevreden over het OV in Ewijk

Ja

Nee Waarom

NVT



Waarom niet tevreden over bus in Ewijk

24 mensen gaven aan dat de halte te ver lopen of met de fiets is mensen vanuit de Blessinglaan 
Gitaar en daarachter zeggen soms 15 minuten lopen, ook zijn er mensen die vanwege Reuma of 
andere chronische ziekten dat de afstand veel te ver is. Met de fiets is ook geen oplossing vanwege 
diefstal en slopen fiets!

Daarnaast gaven ook veel mensen aan dat ze niet meer om deze reden met de bus gaan!

Er wordt ook door veel mensen een bushalte gemist in de kern van Ewijk

Sommige mensen gaven aan de halte in de Burgemeester Blessinglaan terug te willen hebben! 
Deze vraag kwam in het bijzonder van de mensen die het verst moeten lopen!

Een volgende opmerking die geplaatst werd heeft betrekking op de vertrektijden bij de halte van 
Heemstraweg! In weekenden en zomervakanties en de avond rijden er veel minder bussen. Zo was 
er een opmerking dat er na 18:00 uur nog maar een bus rijdt per uur.

Ook geven velen aan dat de bus vaak niet op tijd rijdt wat dan weer een probleem is bij het vervolg 
per trein of andere bus. Ook wordt er aangegeven dat men met de tijden dat er veel schoolgaande 
kinderen er best meer bussen mogen rijden! De bussen zitten overvol vaak blijven kinderen 
gewoon zitten en laten ouderen en chronisch zieken gewoon staan! Een tweetal mensen vindt de 
aansluiting naar station Dukenburg en Wijchen omslachtig het liefst zien ze de bus ook die kant 
langs gaan!



161; 86%

22; 12%
4; 2%

Brengt U uw postpakketten naar Beuningen

Ja

Nee

Nvt



178; 95%

6; 3%

4; 2%

Bracht U uw postpakketten voorheen bij de Spar

Ja

Nee

Nvt



175; 94%

8; 4%

4; 2%

Vindt U het een gemis dat U uw pakketje niet meer in 
Ewijk kan afleveren

Ja

Nee

NVT



73; 41%

104; 59%

Wilt U op de hoogte gehouden worden van onze actie 
via mail

Ja

Nee



85; 47%
95; 53%

Willen mee doen aan vervolgacties

Ja

Nee



Nog enkele opmerkingen en vragen

Een fietspad door de Keizershoeve van Klaphekstraat naar 
Schoenaker Leigraaf!

Een fotokopieerapparaat

De Postbussen moeten terugkomen in Ewijk

Graag een afhaalpunt van bijv. Bol.com



Visie SP Beuningen 

Zoals een ieder weet is dat de SP nooit een voorstander geweest van een OV chip kaart. Maar omdat de regering met 
meerderheid tweede kamer toch besloten heeft deze kaart in te willen voeren is het ook niet meer dan normaal dat 
iedereen dan ook optimaal gebruik kan maken van deze voorziening. En dat is in Ewijk niet mogelijk dus vindt de SP 
Beuningen dat hier zeer spoedig een mogelijkheid moet komen voor de burgers.

De SP is voor goed openbaar vervoer. Het openbaar vervoer in dunbevolkte gebieden moet in stand worden gehouden. Nu 
worden veel onrendabele lijnen wegbezuinigd. Er moeten minimale normen komen voor de afstand van elk huis tot de 
dichtstbijzijnde OV-halte.
En de SP is voor gratis openbaar vervoer voor jongeren dan 12 jaar en ouderen ouder dan 65 jaar.
De SP vindt het een zeer slechte zaak dat in kleine kernen de voorzieningen verdwijnen. Postkantoor, bank en andere 
voorzieningen moeten in de buurt blijven.
En als laatst een opmerking m.b.t herindelingen gemeenten! De SP is voorzichtig met deze materie en wil dit volgens 
referendum onder bewoners beslissen. Ook om te voorkomen dat alle voorzieningen uit kleine kernen verdwijnen zoals nu 
in Ewijk gaande is. Dit is weer een van de oorzaak van krimp gemeenten!


